

LE LIEN DIRECT

Pour plus d'informations, contactez :



DIRECT LINK

For more information, please contact:

info@1976usw.ca

13 mars 2024

1-866-925-5952

www.1976usw.ca

March 13, 2024

TO MEMBERS OF TC LOCAL 1976 AT CP RAIL AT ALL LOCATIONS:

Brothers and Sisters,

Since the arbitration award on your collective agreement came out last week, we have been receiving some questions and we know there are many more of them that you would like to address. Questions like: "When can we expect the retro payment?" has already been sent to the employer and will be answered along with the other questions.

To answer these questions, the bargaining committee would like to invite you to a Zoom call that will be held on **Thursday March 21, 2024** from the times of 09:00am EST until 16:00pm EST. We will continue with a follow up meeting for those in the west coast by also having an opportunity from the hours of 18:00pm to 21:00pm EST.

Below is the link and please bring your questions forward at this meeting. In order for us to best prepare to have answers to other questions we suggest you send them to info@1976usw.ca so that we can have those answers ready for you at the time of the meeting.

<https://us02web.zoom.us/j/82612653771?pwd=dW1ldWxPdDV6UnFLSDhPY0tVYUU3QT09>

In solidarity,

Your bargaining committee

LE LIEN DIRECT

Pour plus d'informations, contactez :



DIRECT LINK

For more information, please contact:

info@1976usw.ca

13 mars 2024

1-866-925-5952

www.1976usw.ca

March 13, 2024

À TOUS LES MEMBRES DE LA SECTION LOCALE 1976 DE CPKC DANS LE PAYS :

Confrères et Consoeurs,

Depuis la sortie de la décision d'arbitrage en relation avec la convention collective de la semaine dernière, des questions nous sont adressées et nous savons qu'il y en a plusieurs autre auxquelles vous voudriez avoir des réponses. Des questions comme: "À quand dois-je m'attendre de recevoir le paiement de la rétroactivité salariale?" a déjà été transmise à l'employeur et nous répondrons à chacune d'elles au même moment.

Pour répondre à ces questions, le comité de négociation désire vous inviter à participer à un appel Zoom qui se tiendra **Judi le 21 Mars** de 09:00 (Heure de l'Est) à 16:00 (Heure de l'Est). Afin de donner l'opportunité aux membres de la côte ouest du pays nous reprendrons la rencontre, de 18:00 (Heure de l'Est) à 20:00 (Heure de l'Est).

Vous trouverez ci-bas le lien pour nous joindre. S'il-vous-plait, amener vos questions. Nous vous suggérons aussi de faire parvenir vos questions à info@1976usw.ca afin que nous ayons les réponses à temps pour la rencontre.

<https://us02web.zoom.us/j/82612653771?pwd=dW1ldWxPdDV6UnFLSDhPY0tVYUU3QT09>

En toute solidarité,

Votre comité de négociation